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Pandémia poznačila i život veriacich. Kostoly sa otvárali a vzápätí zatvárali. Sväté omše sa
preniesli do virtuálneho sveta – na sociálne siete a do televízií. Je súčasná pandémia
zásahom Boha? Ak áno, čo nám chce povedať? Pre Nitra noviny poskytol rozhovor rožňavský
biskup Mons. Stanislav Stolárik. Publikujeme ho so súhlasom redakcie.
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